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                             我們的信仰
 1. 聖經
乃是神的靈感動人所寫成的，是神對人有關衪自已的啓示，它含有神對人完備訓誨。神自己啓示本書的目的是為救贖人類。它有完全無誤的真理，因此，整本聖經是真實且可靠的，是神對人審判的法則，所以能存留到世界的末了。它又是基督徒合一的重心，更是全人類的行為、信仰，和宗教看法的試金石，及最高的標準。全書都為基督作見證，因為衪是神啓示的中心。
 2.神

除衪以外，再沒有另外一位又真又活的神。衪是智慧，屬靈和有位格的神；更是宇宙的創造主，救贖主、護衛的主和掌管萬有的主。神完全聖潔，又是全德的主。衪無所不能，無所不知；衪的知識在過去，現在及未來的萬事上都展現出來，也包括了有自由權的受造之物所作的決定。我們要以全然的愛愛衪，敬畏和順服衪。永存的三一神向我們啟示了衪自己：聖父、聖子和聖靈；各具獨特的屬性，但有相同的本性、本質或個體。
3. 人類

在受造物中，人是最尊貴，因為人是神按著衪自己的形像所造。男人與女人是神創造之極致。男女有別顯出神創造的美好。起初、人本無罪，且獲神賜與自由選擇的能力；可是，人卻選上得罪神的路，使罪進入全人類。人受了撒但的試探，違背了神的命令，因而墮落，使他的後人得罪性，又使普世傾向罪性，以致他們一旦有選擇行動的時候，即成為罪人，又被定罪。惟有神的恩典才能把人帶到那聖潔的神面前，與神有交通，並能使人完成神創造的大計。人類性格方面的優點，證明了人是按著神的形像所造。為此，基督替人類代受罪刑而死，以致人人擁有尊嚴，值得尊重和得到基督徒的關愛。
4. 救恩

救恩包括全人類的救贖。因此，凡接納救主耶穌基督，又以衪為生命的主的人，都藉著衪自己的寶血，得著永存的救贖。所以，從廣義而言，救恩包括重生、稱義、成聖和得榮耀。
1. 重生或新生命，就是人藉著信，靠著神的恩典，在耶穌基督裡成為新造的人。人因罪自責，加上聖靈作心中的改變工作，以人向神認罪悔改，信靠主耶穌基督。在恩典中，人會體驗到悔改和相信，兩者是不能分離的。悔改是人真誠地離罪轉向神：相信就是接納耶穌基督，並要為著這一位救主，把自己整個個性完全地交給衪。
2. 稱義就是神按著自已對罪人的公義原則，執行衪對悔改，並相信基督的罪人的一種恩典和無罪的宣告。稱義把信徒帶到與神和好，得恩惠的地步。
3. 成聖是一種體驗。神藉著人的重生，把他分別出來，為要成就衪的目的；又藉著聖靈的內住、同在和能力，把信徒帶到道德和屬靈的完美地步。在一位重生得救之人的一生中，屬靈的長進是不會止息的。
4. 得榮耀是救恩的高峰，更是蒙恩的人最終和最蒙福的狀況。

5. 教會

   主耶穌基督的新約教會，乃是由曾受浸禮的信徒所組成的地方教會。這些信徒以信約相聚，與福音有密切的 

    關係，虔守基督所訂的兩種禮義(浸禮及聖餐)，順徒衪的教導，操練所領受的恩賜，權柄，並藉衪的恩言所
    賜的權利，竭力廣傳音至地極。每一個教會是個自理的體制，在基督為主的情況下，透過民主的原則，辦理
    教會的事務。在教會裡的會眾，人人都有責任互相負責。按照聖經，教會中設立牧師和執事兩種職任。弟兄
    姊妹雖各有恩賜在教會中服事，但按照聖經，牧師之職以弟兄擔任為宜。新約聖經亦論及教會乃基督的身體，
    這身體把歷代各族各方蒙恩的人都包括在裡面。
6. 浸禮和聖餐

  信徒的浸禮必須奉聖父、聖子和聖靈的名，並全身浸入水中，才算是基督的浸禮。這個禮儀是順服的行動， 

  象徵信徒相信救主耶穌的被釘、埋葬和復活，更相信人在基督耶穌裡，對罪是死的；舊生命的埋葬，並活新
  生的樣式。這見證了人死後復活的道理。浸禮既是教會的一個禮儀，所以，憑著這個禮儀，方能作教會的會
  友和領受主餐。主餐象徵人的順服。會眾藉著虔守主餐、擘餅和飲杯，記念救主的死，並等侯衪再來。
7. 末後的事

  神要按衪自己的時候、自己的方法，在最適當的時侯，終結這個世界。按照衪自己的應許，耶穌基督要親自
    回來，還要向全地顯明衪的榮耀。那時，死人要復活，基督要按禮自己的公義，審判萬民。惡人要丟在永刑
    的地獄去；義人要復活，成為榮耀的身體，接受他們應得的賞賜，永遠與主同住天堂。
                   The Statement of Faith
1.  The Scriptures

The Holy bible was written by men divinely inspired and is God’s revelation of Himself to man. It is a perfect treasure of divine instruction. It has God for its author, salvation for its end, and truth, without any mixture of error, for its matter. Therefore, all Scripture is totally true and trustworthy. It reveals the principles by which God judges us, and therefore is, and will remain to the end of the world, the true center of Christian union, and the supreme standard by which all human conduct, creeds, and religious opinions should be tried. All Scripture is a testimony to Christ, who is Himself the focus of divine revelation.

2.  God

There is one and only one living and true God. He is an intelligent, spiritual, and personal Being, the Creator, Redeemer, Preserver, and Ruler of the universe. God is all powerful and all knowing; and His perfect knowledge extends to all things, past, present, and future, including the future decisions of His free creatures. To Him we owe the highest love, reverence, and obedience. The eternal triune God reveals Himself to us as Father, Son, and Holy spirit, with distinct personal attributes, but without division of nature, essence, or being.

3.  Man

Man is the special creation of God, mad in His own image. He created them male and female as the crowning work of His creation. The gift of gender is thus part of the goodness of God’s creation. In the beginning man was innocent of sin and was endowed by his Creator with freedom of choice. By his free choice man sinned against. God and brought sin into the human race. Through the temptation of Satan man transgressed the command of God, and fell from his original innocence whereby his posterity inherit a nature and an environment inclined toward sin. Therefore, as soon as they are capable of moral action, they become transgressors and are under condemnation. Only the grace of God can bring man into His holy fellowship and enable man to fulfill the creative purpose of God. The sacredness of human personality is evident in that God Created man in His own image, and in that Christ died for man; therefore, every person of every rece possesses full dignity and is worthy of respect and Christian love.

4.   Salvation

Salvation involves the redemption of the whole man, and is offered freely to all who accept Jesus Christ as Lord and Saviour, who by His own blood obtained eternal redemption for the believer .In its broadest sense salvation includes regeneration, justification, sanctification, and glorification. There is no salvation apart from personal faith in Jesus Christ as Lord.
1. regeneration, or the new birth, is a work of God’s grace whereby believers become new creatures in Christ Jesus. It is a change of heart wrought by the Holy Spirit through conviction of sin, to which the sinner responds in repentance toward God and faith in the Lord Jesus Christ. Repentance and faith are inseparable experiences of grace. Repentance is a genuine turning from sin toward God. Faith is the acceptance of Jesus Christ and commitment of the entire personality to Him as Lord and Saviour.
2. Justification is God’s gracious and full acquittal upon principles of His righteousness of all sinners who repent and believe in Christ. Justification brings the believer unto a relationship of peace and favor with God.

3. Sanctification is the experience, beginning in regeneration, by which the believer is set apart to God’s purposes, and is enabled to progress toward moral and spiritual maturity through he presence and power of the Holy Spirit dwelling in him. Growth in grace should continue throughout the regenerate person’s life.

4. Glorification is the culmination of salvation and is the final blessed and abiding state of the redeemed.

5.  The Church 
A New Testament church of the Lord Jesus Christ is an autonomous local congregation of baptized believers, associatied by covenant in the faith and fellowship of the gospel: observing the two ordinances of Christ, governed by His laws, exercising the gifts, rights, and privileges invested in them by His Word, and seeking to extend the gospel to the ends of the earth. Each congregation operates under the Lordship of Christ through democratic processes. In such a congregation each member is responsible and accountable to Christ as Lord. Its scriptural officers are pastors and deacons. While both men and women are gifted for service in the church. the office of pastor is limited to men as qualified by scripture. The New Testament speaks also of the church as the Body of Christ which includes all of the redeemed of all the ages, believers from every tribe, and tongue, and people, and nation.

    6.  Baptism and the Lord’s Supper

    Christian baptism is the immersion of a believer in water in the name of the Father, the Son, and the Holy Spirit. It is an act of obedience  

    symbolizing the believer’s faith in a crucified, buried and risen Savior, the believer’s death to sin, the burial of the old life, and the resurrection  

    to walk in newness of life in Christ Jesus. It is a testimony to his faith in the final resurrection of the dead. Being a church ordinance, it is  

    prerequisite to the privileges of church membership and to the Lord’s Supper. The Lord’s supper is a symbolic act of obedience whereby  

    members of the church, through partaking of the bread and the fruit of the vine, memorialize the death of the Redeemer and anticipate His  

    second coming.

7.  Last Things

God, in His own time and in His own way, will bring the world to its appropriate end. According to His promise, Jesus Christ will return  

    personally and visible in glory to the earth; the dead will be raised; and Christ will judge all men in righteousness. The unrighteous will be  

    consigned to Hell, the place of everlasting punishment. The righteous in their resurrected and glorified bodies will receive their reward and will  

    dwell forever in Heaven with the Lord.
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申請Application for: 	成人Adult:	浸禮Baptism              轉會籍Transfer Membership    


十八歲以下Age under 18:	少年浸禮 (12-17) Youth Baptism





2008 July 





地址Address:__________________________________________________________ 城市City:_____________________________


省State:_________ 郵區號碼Zip code:___________ 電子郵箱e-mail address:___________________________________________


電話Phone:______________________(家Home)  _______________________(手機Cell)  ______________________(公司Work)








姓:______________ 名:___________________


Name: (Last)	 


	(First)	


出生日期:_______月 _______日 ________年 


Birthday: _______M  _______D _________Y


出生地點:___________________ 性别_____別:______


Place of Birth:________________ Sex:_______








婚姻狀况:        未婚         寡居          分居           離婚 


Marital Status:    Single       Widowed       Separated       Divorced 


 已婚Married / 配偶姓名Spouse Name:___________________


採用語言:        國語         粵語        英語        其他


Language:       Mandarin     Cantonese     English      Other   





職業Occupation: __________________________________________________  


       





何時開始參加本教會聚會Attending our Church since:________________________________________


參加Attending:    崇拜Worship Service:              國語Mandarin           粵語Cantonese           英語English 


                 主日學Sunday School              團契Fellowship                 小組Small Group








本人 ____________________________________, 認同安城教會之[信仰宣言] 及憲章 


I _______________________________________, have read the “Statement of faith” & By-Laws





申請人簽名Applicant’s Signature: ________________________________________________日期Date:______________________





個人得救見證 Personal Conversion Testimony


請用另外的紙張寫明以下三項Use a separate sheet to write down answers to these three questions: 


信主前的生命及態度 Life and attitude before trusting Jesus Christ.


怎樣信主 How did you trust Jesus Christ?


信主後生命有甚麽改變 How has your life changed after trusting Jesus Christ ?





轉會籍者For Transfer membership only:


信主日期Date of Conversion:_________________________ 信主地點Place of Conversion:______________________________________


受洗日期Date of Baptism:____________________________ 受洗地點Place of Baptism:________________________________________


施洗牧師Baptismal Minister:__________________________受洗之教會The Church of your Baptism:______________________________





十八歲以下需要填Children under 18 should fill out:


父親姓名Name of Father:_________________________ Father’s e-mail:________________________________________________


母親姓名Name of Mother:________________________ Mother’s e-mail:_______________________________________________





_________________________________________________            _______________________________________________


父親/監護人簽名Father’s/Guardian’s Signature                       母親/監護人簽名 Mother’s/ Guardian’s Signature








教會記錄  Office Use Only





受洗 / 轉會日期Date of Baptism / Transfer : __________________________________________  


           


查問信德者簽名       


Signature of Interviewers:  


               1.___________________________________________________


               2.___________________________________________________





                        接受Yes              不接受No





備註Remarks:


























                              牧師簽名


Signature of Pastor:_______________________________________   








日期Date:_________________________   








